
Twaalfvoetsjollenclub regio Noord

Verslag van de voorjaarsbijeenkomst
Datum Zaterdag 16 maart 2024
Plaats Grou / Zeilcentrum Marit Bouwmeester .
Voorzitter Louis van Ameijden Zandstra
Secretaris Erik de Vries

1. Opening
Louis opent rond 15.00 u. de vergadering. Deze keer weer in de locatie van het wedstrijdcentrum aan het
Pikmeer. Er waren een twintigtal aanwezigen.

2. Voorstelrondje nieuwe leden
Ronald Yntema uit Joure stelt zich aan de zaal voor.

3. Ingekomen stukken, berichten van verhindering.
Er zijn geen ingekomen stukken, wel een tiental berichten van verhindering.

4. Vaststellen agenda
De agenda wordt overeenkomstig het voorstel vastgesteld.
Onze nieuwe regiocommissaris a.i. Noord Frank Havik en sinds afgelopen week ook lid van het bestuur ( zie
punt 7) van de Twaalfvoetsjollenclub geeft aan dat de kosten van de locatie door de club worden betaald.

5. De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.

6. Notulen van de najaarsvergadering
De notulen van 11 november 2023, gemaakt door Erik de Vries worden met dank aan de notulist zonder
wijzigingen of aanvullingen vastgesteld.

7. Communicatie met het bestuur van de Twaalfvoetsjollenclub m.b.t. de volgende onderwerpen.
 NK 2024
 Bestuursfunctie.
Frank Havik heeft bij dit onderdeel aangegeven hoe de inzet van Victor en Frank uiteindelijk geresulteerd
hebben in een aantal positieve ontwikkelingen m.b.t. bestuurscultuur, ontwikkelingen en verbeteren onderlinge
contacten. Frank zat de afgelopen maanden al in de rol van regio commissaris-noord a.i. en is afgelopen week
ook in de A.L.V. vergadering van de Twaalfvoetsjollenclub als bestuurslid benoemd.
Frank geeft aan dat de datum van het NK 2024 definitief vastgesteld is, er zal alleen gecontroleerd worden op
veiligheidsaspecten. Na de T.V.E (technische vergadering van eigenaren) lijkt de zwaardkast
problematiek/discussie in rustig vaarwater terechtgekomen te zijn.
Tevens geeft Frank uitleg over de nieuwe website van de Twaalfvoetsjollenclub.
Binnen het bestuur is afstemming geweest over het wedstrijdprogramma, de vergadering gaf nog enkele
dubbelingen aan. Frank neemt dit met de wedstrijdsecretaris op.

8. Terugkoppeling A.L.V. Twaalfvoetsjollenclub - Door Frank Havik
De vergadering werd door ca. 50 personen bezocht.
Onderdelen waren:
– Afronding zwaardkast discussie
– Geen plastic en moderne houten jollen bij evenementen in Nederland toestaan. De verschillen zijn te groot.
– Contributieverhoging
– Uitreiking jaarprijzen o.a. de jaarprijs voor Durk Zandstra (hulde)
– Andere vormgeving (en lagere kosten) jollenbulletin.

9. Wedstrijdagenda lokaal, nationaal en internationaal.
Alle belangrijke wedstrijden zijn opgenomen in het wedstrijdprogramma en staan op de website. Zie
https://twaalfvoetsjollenclub.nl/

10. Noordelijke competitie
Bert Bos was deze vergadering verhinderd, maar uit afstemming die Pieter Bleeker met hem heeft gehad is
aangegeven, dat hij ook dit jaar de noordelijke competitie zal verzorgen .

11. Jubileum 12 voetsjol in het kader van het 110 jarig bestaan: In elke regio zullen speciale evenementen worden
georganiseerd. M.b.t. de regio-noord is door Frank contact gezocht met de wedstrijdorganisatie van de
Sneekweek. Naast een aantal extra activiteiten op het water (bijvoorbeeld een afvalrace) is het voorstel ook
een aantal informele zaken op de wal te organiseren. Frank verwacht veel deelname vanuit de andere regio’s,
daarom worden er ook slaapplekken gevraagd. De zaal ondersteunt de initiatieven en geeft diverse
suggesties.



12. Training
Pieter Bleeker geeft uitleg over de voorjaarstraining 30 maart op het Zuidlaardermeer.. Ook de trainingen van
Frisia staan weer op het programma. Zie ook
https://12footnews.blogspot.com/2024/02/training-zuidlaardermeer-30-maart-2024.html

13. Zeilen in het buitenland
De Friendship series.
Ook dit jaar is er weer op 3 plaatsen een internationaal Friendship evenement, waar de Nederlandse
klassenvoorschriften zullen gelden.
 1 Duitsland, Baldeneysee bij Essen. 6-7 april
 2 Nederland, Princenhoftocht, Grou 6-7 juli
 3 België, Lac de L’Eau d”Heure, 19-20 oktober

 zie ook www.12footcwc.org
 
14. Rondvraag

– Gerrit Klugkist bedankt een ieder voor de ondersteuning en aanwezigheid op de stand van de
Twaalfvoetsjollenclub onlangs op Boot Holland in Leeuwarden. Gerrit geeft aan dat hij heeft begrepen dat
waarschijnlijk de invulling van Boot Holland komend jaar aangepast gaat worden.Waarschijnlijk komt er ook
weer een zeil paviljoen waar de diverse eenheidsklassen bij elkaar opgesteld staan. En niet zoals nu verspreid
en beperkt tot enkele klassen. De voorzitter bedankt Gerrit voor zijn inzet .
– Tjeerd de Jong informeert of een elektrisch pompje is toegestaan. Dat mag niet, dit onderdeel heeft het niet
gehaald op de T.V.E. Zelflozers en handmatig pompen is de remedie.

15. Sluiting
Onder applaus wordt Frank bedankt voor zijn inzet en veel succes gewenst bij het vervolg van zijn rol binnen
het bestuur . Tevens wordt een ieder bedankt voor de aanwezigheid, de vergadering wordt in prima sfeer
afgesloten door dagvoorzitter Louis.

Opmerkingen
Coördinatie binnen de regio Noord wordt gedaan via de “club van 8”. Deze groep bestaat uit Erik van der Meer,
Erik de Vries, Pieter en Wim Bleeker, Durk Zandstra, Louis van Ameyden Zandstra, Gerrit Klugkist , Victor van
Solinge en Frank Havik

http://www.12footcwc.org/

